
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 1. Præstehaven 

Tirsdag den 24/11 2020 

 

Tilstede: Susanne J (formand) Margit + Lise (best. medlem) Lone (suppleant) Rino (VM) 

Afbud fra: Susanne T. (suppleant) 

 

Status på hæk langs Viborgvej 

Hækken er fjernet, ny hæk kommer uge 49 

Pylonen ved Viborgvej er knækket, der bliver opsat en ny. Rino undersøger om vi kan få en anden og mere 

holdbar model. 

 

Gennemgang af vinduespudser kontrakt 

Rino undersøger om det er muligt at få vasket vinduerne i opgangen og til hvilken pris. 

 

Opfølgning på trappevask 

Tilfredsstillende 

 

Indbrud i kælderrum 

Vi har haft et tilfælde af indbrud i et kælderrum men der har ikke været opbrud på dørene ind til kælderen, 

der må derfor være tale om at tyven er kommet ind via en åbenstående opgangsdør eller kælderdør. Husk 

derfor ALTID at holde opgangsdøre og kælderdøre lukkede og låste. 

 

I øvrigt har ingen andre end beboerne i afdelingen lovlige ærinder i vores kælder, heller ikke beboernes 

gæster. 

 

 

Evt. 

Bestyrelsen har klippe-klisteret lidt pynt til opgangsdørene for at skabe julestemning i afdelingen. Det 

sammen med vores mangeårige tradition med juletræer på græsplænerne håber vi, at I vil synes om. 

Bestyrelsen ønsker jer hermed en dejlig julemåned og en rigtig glædelig jul når vi når dertil. 

 

Vi genoptager bestyrelsesmøderne igen til februar, men vi står, som altid, klar for beboerhenvendelser hvis 

I har noget på hjerte. 

 

Med venlig hilsen 

 

Susanne J. – Margit – Lise 

Susanne T. - Lone 

 

 

 

 


